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Beste heer/ mevrouw, 
 

 
Algemeen Bestuur Blink  
T.a.v. Secretaris Blink 
Helmond 

Op 5 april 2024 hebben wij van u de conceptbegroting GR Blink 2025 (incl. toelichting) en een 
aanbiedingsbrief, ontvangen met het verzoek hierover als raad een zienswijze in te dienen.  
 
Wij hebben de conceptbegroting 2025 op 24 april 2024 besproken in de commissie Sociale en 
Algemene Zaken en hebben in onze raadsvergadering van 16 mei 2024 deze zienswijze 
vastgesteld. Wij verzoeken u onze zienswijze conform artikel 35 lid 3 Wet Gemeenschappelijke 
regelingen aan de ontwerpbegroting toe te voegen voordat u deze aan het Algemeen Bestuur 
aanbiedt. 
 
Allereerst willen wij onze waardering uitspreken voor de doorlopende dienstverlening ten tijde 
van de ontwikkelingen die momenteel spelen in de GR. Afvalinzameling is een essentiële dienst 
voor onze inwoners en we zijn trots op de geboden diensten. Graag kijken we met u naar de 
begroting 2025. Als raad hebben wij hierover de volgende opmerkingen:  
 
Algemeen 
We realiseren ons dat de begroting is gemaakt tijdens een periode met veel onzekerheden. We 
willen u wel vragen om ons tijdig op de hoogte te houden van de ontwikkelingen die spelen 
binnen de GR.  
 
Planning en controle-cyclus  
Er is een betere aansluiting bij de gemeentelijke cyclus van financiële planning en controle. Wij 
waarderen het dat het nieuwe financiële fundament en de conceptbegroting 2025 daar aandacht 
aan blijft besteden. De reflectie op de financiële cijfers en de ontwikkelingen verdienen aandacht 
om te verbeteren. 
 
 
 
 
 
 
 
 



Financiële ontwikkelingen  
We zien een matige daling in de kosten voor Laarbeek in 2025. We waarderen de inspanningen 
van Blink om kostenreductie te realiseren en begrijpen dat een deel van de investeringen en 
indexeringen onontkoombaar zijn. We verzoeken Blink om aandacht te blijven houden voor 
kostenefficiëntie. We zien dat in het Financieel Fundament hiertoe goede stappen zijn gezet, 
maar ook zien we het kostenniveau, met name voor reiniging, stijgen. We willen dit samen met 
Blink kritisch blijven volgen.  
 
Toekomstige ontwikkelingen  
De raad ziet een aantal ontwikkelingen waardoor de begroting 2025 aanzienlijk kan veranderen, 
zoals de risico’s benoemd in de risicoparagraaf. De onvoorspelbaarheid van de 
verwerkingstarieven en tonnages, maar ook de veroudering van het materieelpark. Ook de 
effecten van het ontvlechten van PreZero en daarmee vernieuwen van de GR kunnen een 
hogere impact hebben. Daarnaast is het aannemelijk dat de mogelijke lasten voortkomend uit 
de herhuisvesting van Blink al invloed zullen hebben op de begroting 2025.  
 
Wij verzoeken Blink om tijdige begrotingswijzigingen aan te geven, als ontwikkelingen daar 
aanleiding toe geven, zodat de gemeente de kans heeft om de tarieven voor 2025 daarop aan te 
passen.  
 
Hoogachtend, 
 
de raad van de gemeente Laarbeek, 
de griffier, de voorzitter, 
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